



Diamond members Exclusive Privileges Diamond會員獨家禮遇

3D Mammogram Screening Package (for women only) 3D乳房造影檢查套餐 (只限女士)

Tests 檢查	Items 項目
Doctor Consultation 醫生診症	✓
Bilateral 3D Mammography or US Ultrasound 3D乳房造影檢查或乳腺超聲波檢查	✓
Doctor Follow-up Consultation and Report Analysis 醫生覆診及報告分析	√

Original Price 原價 \$4.640 \$2,000 Special Price 優惠價

Booking Procedure 預約程序

- This offer is available by appointment only. To make an appointment, call (852) 3153 9113 during office hour and state your
- e-membership cards when attend the reserved appointment.

 Health Screening Clinic is open on Monday to Friday from 8am to 6pm, and Saturday 8am to 1pm. Closed on Sunday and
- 使用此優惠必須預約,請於辦公時間內致電 (852) 3153 9113預約檢查日期,並在預約時告知使用此優惠。
- · New World CLUB Diamond會員必須出示有效之Diamond實體會員卡/電子會員卡方可享用此優惠。 · 健康檢查中心的開放時間為星期一至五早上8時至下午6時,及星期六早上8時至下午1時。星期日及公眾假期休息。

Terms & Conditions 條款及細則

- This promotion is only applicable to New World CLUB Diamond members and they shall present their valid Diamond physical membership cards / e-membership cards when attend the reserved appointment.
 Advance booking is required. Please call (852) 3153 9113 for appointment booking during office hours and specify the use
- of this redemption letter upon booking.
- 4. 3D mammogram screening is applicable to customers aged 40 or older, or customers aged 35–40 with a family history of breast cancer. Customers younger than 40 can opt for a breast ultrasound instead. Doctor reserves the right to decide the

- suitability according to patient's condition.

 5. The package does not include the specialist consultation fee, or any treatment or medication charges.

 6. If doctor does not recommend to use the above package after consultation, a consultation fee of HK500 will be charged.

 7. This offer cannot be exchanged for cash or other services, or be used in conjunction with other offers.

 8. Gleneagles Hong Kong Hospital (Gleneagles) retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, Gleneagles, New World Loyalty Programme Limited (NWLP) and New World CLUB reserve the right of final decision.

 9. NWLP and New World CLUB are neither the vendor nor the service provider in connection with this privilege and shall not be liable for the quality of the product and service provided by the vendor.

- 1. 優惠期由2019年6月1日至2020年5月31日(包括首尾兩天)。
 2. 此優惠只適用於New World CLUB Diamond會員及必須出示有效之Diamond實體會員卡/電子會員卡方可享用。
 3. 使用此優惠必須預約,請於辦公時間內致電 (852) 3153 9113預約檢查日期,並在預約時告知使用此優惠。
 4. 3D乳房造影檢查僅適合40歲或以上女士,或35歲至40歲有乳癌家族病史的女士,而40歲以下的女士可選擇乳腺超聲波檢查。最終決定將由醫生建議。

- 5. 套餐並不包括專科醫生診症費用、治療費及藥費等。 6. 若醫生經診斷後不建議客人進行上述檢查,港怡醫院會向客人收取港幣\$500作為醫生診症費用。 7. 此優惠不可兌換現金或其他服務,亦不可與其他優惠同時使用。 8. 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議,港怡醫院,新世界尊尚客戶有限公司及New World CLUB保留最終決定權。
- 9. 新世界尊尚客戶有限公司及NEW WORLD CLUB並非產品或服務之供應商,故此將不會就有關產品或服務承擔任何責任。

Health Screening Clinic 健康檢查中心

1/F, Tower B, Gleneagles Hong Kong Hospital, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, HK.

香港黃竹坑南風徑1號 港怡醫院B座一樓

Tel 電話: (852) 3153 9113 **Email 電郵:** sochsc@gleneagles.hk